
 

Verslag Kinderraad 
Datum 12-03-2025 

Tijd 16:00 - 17:00 

Locatie Raadszaal 

Voorzitter Ageet van Dijken-te Velde 

Toelichting 

 

Griffier 

Aanwezigen 

Kinderburgemeester Rian Hunze is naast Ageet van Dijken-te Velde ook 

voorzitter. 

Jilmer Dykstra 

Milan Aalders, Fenna Ax, Eva Bakker, Kyan Bosscha, Benthe van den 

Bosse, Simon de Groot, Feline Hof, Veerle Kempe, Sophie Kranen, 

Fabiënne Roest, Willemijn Schipper, Amy Strijker, Silvi Szarzec, Louan 

Vochteloo, Yenthe van der Wal, Feija Wassen, Alec Zwiers. 
 

  

1 

 

Opening 

 

De kinderburgemeester heet iedereen van harte welkom tijdens deze 

kinderraadsvergadering. 

 

2 

 

Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3 

 

Vaststellen videoverslag en verslag kinderraad 10 januari 2025 

Yenthe vraagt waarom er is gekozen om naar de opvang voor Oekraïners in 

Beilen te gaan. 

Voorzitter Ageet legt uit dat dit de keuze is van de werkgroep, het lukte niet 

om naar elke opvang te gaan. 

 

4 

 

Ingekomen stuk 

Het ingekomen stuk wordt vastgesteld. 

 

4.1 

 

Flyer Jeugd aan Zet 

 

5 

 

Mededelingen 

De kinderburgemeester vertelt wat ze de afgelopen tijd heeft gedaan. Ze 

heeft namen voorgelezen van Holocaustslachtoffer op Herinneringscentrum 

Kamp Westerbork. Ook vertelt ze dat ze een rol krijgt in de première van 

Roestvrij theater. Voorzitter Ageet vertelt dat de kinderraad hier een 

uitnodiging van krijgt. De première is op zaterdag 12 april om 19.00 in 

Lheebroek. 

 

Silvi vertelt dat ze bij de evaluatie bij de brainstormsessie van de skatebaan 

is geweest op 22 januari. Er stond onder andere een kaart op tafel met 

eventuele toekomstige locaties. 

 

De kinderburgemeester vertelt dat de kinderraadsvergadering op vrijdag 23 

mei in de bibliotheek wordt gecombineerd met een klein werkbezoek. 
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6 

 

Voorstel besteding €2.500,- 

De kinderraad stemt unaniem in met het voorstel voor de besteding van 

€2.500,-. Voorzitter Ageet legt uit dat het geld wordt verdeeld over heel 

veel gezinnen die niet veel geld hebben te besteden. 

 

Yenthe, Sophie, Fabiënne, Simon, Silvi en Milan willen graag meehelpen 

met maken van een cheque. 

 

7 

 

Ambtsketen kinderburgemeester 

Patricia vertelt over de huidige stand van zaken van de ambtsketen voor de 

kinderburgemeester. 

Silvi vraagt waarom er is gekozen om het te laten maken door middel van 

een 3d-printer. 

Voorzitter Ageet antwoordt dat de ambtsketen moet worden gemaakt door 

een bedrijf in de gemeente Midden-Drenthe.  Als het ontwerp af is, mogen 

kinderen mee om te zien hoe het geprint gaat worden. 

 

8 

 

80 jaar vrijheid 

 

8.1 

 

Subsidieaanvraag 

: 

De kinderburgemeester vraagt wie van de kinderraadsleden mee willen naar 

het bezoek aan de Oekraïneopvang. 

Fabiënne, Benthe, Silvi, Fenn, Alec, Willemijn, Feija, Sophie, Eva en Milan 

geven aan mee te willen. 

 

8.2 

 

Vragen aan de kinderraad 

De kinderburgemeester vraagt aan de kinderraad wie mee willen naar 

Westerbork om hun antwoord te overhandigen aan Gerdi Verbeet en Jetta 

Klijnsma. Simon, Feija, Feline, Benthe, Milan, Fenn, Fabiënne en Willemijn 

geven aan mee te willen. 

 

Ook vraagt de kinderburgemeester wie er mee wil naar Smilde om de 

digitale fietsroute te onthullen. Yenthe, Veerle, Fenn, Milan en Feline geven 

aan mee te willen. 

 

Hierna gaan de kinderen in groepjes uiteen om de vragen over vrijheid te 

beantwoorden. De kinderraadsleden vinden het onder andere belangrijk dat 

je mag zijn wie je wil zijn en dat je je niet moet aanpassen aan andere 

mensen. 

 

Karin Kappen vermeldt dat de kinderraadsleden die naar Smilde vlak voor 

de onthulling van de fietsroute een spandoek gaan maken met de 

antwoorden op de vragen. 

 

 

 



 

Pagina 3 

 

 

 

 

 

 

9 

 

Actie In 1 dag schoon 

Voorzitter Ageet vertelt over de actie in 1 dag schoon. Ze vraagt aan de 

kinderraad of zijn ook wel eens zwerfafval zien liggen. Sophie, Silvi, Feline, 

Veerle en Fabiënne vertellend dat ze dat wel eens zien. 

Op woensdag 16 april is de actie in 1 dag schoon. Veel kinderen geven aan 

ambassadeur te willen worden van deze actie en schrijven hun naam op de 

poster. 

 

10 

 

Wat gaan we de volgende vergadering doen? 

De kinderburgemeester vertelt dat we de volgende kinderraadsvergadering 

bezig gaan met verkeersveiligheid en gaan we afscheid nemen van de 

kinderraadsleden die nu in groep 8 zitten. 

Alle onderwerpen die zijn genoemd door de kinderraadsleden zijn verwerkt 

in een lijst. 

In het najaar wordt er een bezoek naar de wijk- en jeugdagent gepland. 

Eventuele vragen mogen de kinderraadsleden mailen naar Danielle Louwes. 

 

11 

 

Sluiting 

De kinderburgemeester bedankt iedereen voor zijn/haar komst en inbreng 

en sluit de vergadering om 16.52 uur. 

 

 


